

特別公布 延期舉行有關特別考試安排的學校、考生及家長網上講座

由於天氣惡劣,所有日校今日停課。原定於今日(2025年9月8日)下午3時及6時舉行的有關香港中學文憑考試特別考試安排的學校、考生及家長網上講座,將會**延期舉行**。

有關延期的安排將會稍後公布。請留意香港考試及評核局網頁 (www.hkeaa.edu.hk) 的最新消息。

日期:2025年9月8日

SPECIAL ANNOUNCEMENT

Rescheduling of the Online Seminars for Schools/Candidates and Parents on Special Examination Arrangements

Due to bad weather, classes of all day schools are suspended today. The online seminars for Schools/Candidates and Parents on Special Examination Arrangements in the Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination originally scheduled at 3:00pm and 6:00pm today (8 September 2025) respectively will be **rescheduled**.

Rescheduling arrangements will be announced at a later date. Please refer to the latest information on the Hong Kong Examinations and Assessment Authority website (www.hkeaa.edu.hk).

Date: 8 September 2025